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Abstract: After a brief description of the species, the cheetah is now extinct in the Middle East (including 
Arabia to Iran, Pakistan and India), except for a small population south of the Caspian Sea. It is almost 
certainly extinct in Arabia. It is very rare in Egypt, possibly extinct. It is restricted to the Western Desert in 
and around the Qattara Depression (tracks and skins evidence). Its current population is unknown but 
very low. The last records of specimen alive dated of 1993 and 1994.  
 
Après une brève description de l'espèce, le guépard est maintenant éteint au Moyen Orient (incluant 
l'Arabie à l'Iran, le Pakistan et l'Inde), sauf pour une petite population au sud de la Mer Caspienne. Il est 
fort probablement éteint en Arabie. Il est très rare en Egypte, vraisemblablement éteint. Il est restreint à 
l'ouest du désert dans et autour de la dépression de Qattara (empreintes et signes de présence). Sa 
population actuelle est inconnue mais très faible. Les dernières observations de spécimens vivants datent 
de 1993 et 1994. 

  












